

7316	Damase Giroux, chûte	\$50
7363	J. D. C. Martin, Usage de terrain	20
7356	J. W. Walker, Perte d'un cheval	251
7336	William Norman, inondation	5
		\$326

50. A l'effet de transmettre au Conseil, en réponse à une question un rapport de l'ingénieur en Chef au sujet des travaux de réparations de macadam sur la rue Dorion.

60. A l'effet d'acheter de M. Elzéar Roy au prix de 50 cts le pied carré, mesure française, (\$6,318) un terrain composé de 4 lots dont 2 rue Notre Dame Est, coin Trudel de 36 x 95 1-2 pieds chacun et 2 lots rue Trudel, côté est de 40 x 72, pour l'établissement d'un poste de police et de pompier dans le quartier Longue-Pointe.

70. A l'effet d'accorder à Page Wire Fence Co., le contrat pour la pose d'une clôture autour du terrain de l'Hôpital des Varioloux, au prix de \$2,279.16.

80. A l'effet d'informer le Conseil, en réponse à une résolution, que les propriétaires intéressés dans l'expropriation pour l'ouverture de la rue Sherbrooke, à partir de la rue Aylwin, refusent de céder leurs terrains gratuitement, et de réitérer le rapport fait au Conseil en date du 1er Juin, 1912.

90. A l'effet d'accepter de la St-Lawrence Boulevard Land Co., de céder à la Cité gratuitement et sans condition les parties des rues St-Laurent, Clark, Charest, Waverly, St. Urbain, LaMarche, Boisseau, Dick, Summerville Leslie Gault et Lighthall, montrées sur le plan attaché audit rapport.

100. A l'effet d'accepter l'offre de la North Montreal Land Co., Ltd. de céder à la Cité gratuitement et sans condition partie de la rue MacPherson.

110. A l'effet d'accepter l'offre de la Montreal Royal Land Co., Ltd. de céder à la Cité gratuitement et sans condition la partie non divisée du no. 643 du plan et livre de renvoi officiel de la Paroisse St-Laurent et parties des 31ème, 32ème, 33ème, 34ème, 35ème rues, tel qu'indiqué sur le plan attaché audit rapport.

120. A l'effet d'accepter l'offre de la Outremont Annex Land Co., de céder gratuitement et sans condition parties des rues 37ème, 38ème, 39ème, 40ème, 41ème et 42ème et Morrisson, Lumsden, comprenant la partie desdites rues situées au nord de la 42ème Rue, entre les lignes des limites de la Cité et les lignes du côté ouest de l'Ave. Lumsden et la moitié est de l'Ave MacPherson.

130. A l'effet de payer une somme de \$3,452.45 à M. V. H. Dupont pour honoraires de surveillance des travaux exécutés dans le quartier Emard, par la Cie G. W. Harris Ltée.

140. A l'effet de voter une somme de \$500 pour payer le salaire d'un médecin examinateur des employés municipaux.

150. A l'effet de faire un arrangement avec le Village de la Côte St-Luc, pour que le Chemin de la Côte St-Luc soit entretenu moitié par la Cité et moitié par la Côte St-Luc, à la condition qu'au cas où des réclamations en dommages ou autres résultant de l'obligation contractée par les parties, la responsabilité en découlant sera supportée par la partie en défaut et, à cette fin, les parties auront le droit de s'appeler réciproquement en garantie, la partie chargée de l'entretien de la partie de chemin sur laquelle sera née la responsabilité devra tenir l'autre complètement indemne en capital intérêts et frais.

160. A l'effet de paver l'Avenue du Parc, entre la rue Bernard et l'Avenue Van Horne, avec un pavage spécial en asphalte, recommandé par l'ingénieur en Chef, au coût approximatif de \$34,000, payable \$28,519.63 par les propriétaires intéressés et \$5,480.37 par la Cité, au lieu d'un pavage en blocs tel que recommandé originairement, vu les requêtes des propriétaires de ladite Avenue et le caractère résidentiel de ladite Avenue.

17. A l'effet de transmettre au Conseil les rapports du Département en Loi sur cinq applications de la Compagnie de Téléphone Bell, portant les dates respectivement des 18 Mars 1912, 21 Mai 1912, 7 Mars 1912, 22 Mai 1912, et 12 Mars 1912, pour permission de poser des poteaux et des fils de fer dans certaines rues et de recommander que le Département en Loi soit autorisé à déclarer à la Com-

Damase Giroux, fall	\$50
J. D. C. Martin, use of a piece of land	20
J. W. Walker, loss of a horse	251
William Norman, flooding	5
\$326	

50. To transmit to Council, in reply to a question, the Chief Engineer's report on repairs to macadam in Dorion street.

60. To purchase a piece of land composed of 4 lots, 2 of which on Notre-Dame street east, corner of Trudel street, 36 x 95 1-2 feet each and 2 lots on Trudel street, east side, 40 x 72, for the establishment of a police and fire station in Longue-Pointe ward, from Mr. Elzéar Roy at the price of 50 cents per square foot, french measure (\$6,318).

70. To award to the Page Wire Fence Co. the contract for the erection of a fence around the grounds of the Small Pox Hospital, at the price of \$2,279.16.

80. To inform Council, in reply to a resolution, that the proprietors interested in the expropriation for the opening of Sherbrooke street, from Aylwin St. refuse to cede their properties gratuitously and unconditionally and that the report made to Council on 1st June 1912, be reaffirmed.

90. To accept the offer of the St-Lawrence Boulevard Land Company to cede to the City gratuitously and unconditionally parts of St. Lawrence, Clark, Charest, Waverly, St. Urbain, Lamarche, Boisseau, Dick, Summerville, Leslie Gault, and Lighthall streets shown on the plan attached to said report.

100. To accept the offer of North Montreal land Co. Ltd. to cede to the City gratuitously and unconditionally part of MacPherson street.

110. To accept the offer of the North Montreal Land Co. Ltd., to cede gratuitously and unconditionally the undivided parts of Na. 643 of the official plan and book of reference for the parish of St. Laurent and part of 31st, 32nd, 33rd, 34th and 35th streets, as shown in the plan attached to said report.

120. To accept the offer made by the Outremont Annex Land to cede gratuitously and unconditionally parts of 37th, 38th, 39th, 40th, 41st, and 42nd and Morrisson and Lumsden streets, including that part of said streets situated north of the 42nd street, between the lines of the City limits and the lines west of Lumsden avenue, and the eastern half of MacPherson avenue.

130. To pay a sum of \$3,452.45 to Mr. V. H. Dupont for the supervising of the works completed in Emard ward, by the G. W. Harris Co., Ltd.

140. To vote a sum of \$500 to pay the salary of a medical examiner of the municipal employees.

150. To enter into an agreement with the Village of Côte St. Luc, whereby the Côte St. Luc Road shall be maintained one-half by the City and one-half by Côte St. Luc, on condition that, in the event of any claims for damages or others resulting from the obligation contracted by the parties, the responsibility for the same shall be assumed by the party in default and, to that effect, the parties will have the right to call each other in warranty, the party which is held to maintain the portion of the road on which the responsibility has been incurred shall indemnify the other in capital interest and costs.

160. To pave Park avenue, between Bernard street and Van Horne avenue, with a special asphalt pavement, recommended by the Chief Engineer, at an approximate cost of \$34,000 payable \$28,519.63 by the interested proprietors and \$5,480.37 by the City, instead of a block pavement as previously recommended, in view of the petition made by the proprietors on said avenue and the residential character of said locality.

170. To transmit to Council the reports of the Law Department on five applications from the Bell Telephone Co., dated respectively the 18th March 1912, 21st May 1912, 7th March 1912, 22nd May 1912, and 12th March 1912, for permission to erect poles and string wires in certain streets and recommending that the Law Department be authorized to declare to the Board of Railway Commis-